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Мнение относно предложения нов Устройствен
правилник на Български институт по
метрологияПрочетох предложения  нов
Устройствен правилник на Български институт
по метрология, провокиран от текста „С новия
правилник ще се осигури ясна регламентация
на правомощията на органа на изпълнителната
власт, разпределението на функциите по
структурни звена и създаването на ефективна
организация в дейността на Българския
институт по метрология“.В чл.5  т.6 се казва, 
че в дейността на института се включва
"подпомагане органите на държавната власт
при осъществяване на техните правомощия по
въпроси, свързани с измервания". Но никъде
по-нататък не видях кой е отговорен за
несъответствията в  наредбите и дейностите
на държавните агенции, които наредби и
дейности са свързани със закона за
измерванията. И тук визирам директно
наредбата на Агенция Митници за измерване и
контрол на акцизните продукти - например все
още за алкохолните продукти се изискват
разходомери "одобрен тип", а такива отдавна
вече няма. Защо вече 2 години ръководството
на БИМ не подпомогна Агенция Митници да
реши този проблем? Сега същото това
ръководство предлага нов устройствен
правилник. Но горния пример ми дава
основание да смятам, че този нов правилник не
цели да реши съществуващите проблеми.
Каква е истинската цел на този нов правилник?
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Възражение във връзка с представения за
обществено обсъждане нов Устройствен
правилник на БългарскиПоради ограничения в
броя на символите в предвиденото поле,
пълният текст на коментарите е изпратен на
e.piperova@mi.government.bg  

Николай
Пантелеев 10.11.2018



Възражение във връзка с представения за
обществено обсъждане нов Устройствен
правилник на БългарскиКъм настоящия момент
е налице законодателна инициатива за
приемане на нов Закон за измерванията или за
внасяне на съществени изменения в същия.
Като се има предвид, че Устройственият
правилник трябва да има за основа
разпоредбите на по-висшия нормативен акт, а
именно Закона за измерванията, то по-логично
и юридически обосновано е да се изчака
приемането на новия закон и тогава да се
изготви и приеме проекта за нов Устройствен
Правилник на БИМ. В противен случай,
измененията и допълванията няма как да не
продължат, защото въпросният правилник
няма да съответства на основния и по-висш
като юридическа сила акт в областта, а именно
Закона за измерванията.
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Възражение във връзка с представения за
обществено обсъждане нов Устройствен
правилник на БългарскиДепозирам настоящото
възражение във връзка с представения за
обществено обсъждане нов Устройствен
правилник на Български институт по
метрология, който следва да се приеме с
Постановление на Министерския съвет.
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